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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mennyit kerestek az adófizetőkön a Fidesz mezőhegyesi emberei? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik a kezdetekt ő l élesen bírálta az állami földvagyon privatizációját, kiemelten olyan

esetekben, amikor közcélt szolgáló földterületekről volt szó . A Mezőhegyei Ménesbirtok

esetében az utolsó utáni pillanatban egy példa nélküli, rendkívül nyakatekert módo n

visszakoztak . Előremutatónak tartjuk, hogyha a Birtok ennek eredményeképpen helyben

munkahelyeket őriz meg, megfelelő bemutatóhellyé válhat az agrároktatásban résztvev ő

tanulók számára, továbbá fontos génmeg őrzési feladatának is eleget tud tenni a jövőben .

Mindezek ellenére, azért akadt itt néhány kérdés, amelyet az adófizet ők érdekében is fel kell

tennünk .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a még birtokba sem lépett új

földtulajdonosok, mekkora összegű „kártalanítást” kaptak a magyar államtól a

meghiúsult földszerzésük miatt? Mekkora összeget tett ki ez a kártalanítás összesen é s

hektárra vetítve átlagosan? Milyen veszteség érte az új földtulajdonosokat, am i

indokolta kártalanítást? Milyen jogszabályi lehet őség alapján fizette ezt az állam? Név

szerint kik azok a személyek, akik kaptak ilyen kártalanítást? Igazak-e a hírek, hogy a



kártalanítottak jelent ős része a Fidesz-KDNP-hez köthető személyek? Mikor jöttek rá ,

hogy mégsem kellett volna privatizálni ezeket a földeket? Hány olyan állami föld van ,

aminek a privatizációját megbánták azóta? Ezekben az esetekben is várható hasonl ó

megoldás? Ki a felelőse annak, hogy ez megtörténhetett? Saját vagyonával miért ne m

felelt a hibáért ez a személy ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 13 .
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